

Hårbølle og Omegns Beboerforening

Referat af bestyrelsesmøde den 16. januar 2024

Pkt. 1 Dirigent: Nina

Pkt. 2 Referent: Sine

Pkt. 3: Status vedr. økonomi ved Rita:

Det endelige budget fremlægges til generalforsamlingen i marts. Det foreløbige budget viser at der er balance ml. indtægt og udgift.

Nye lovkrav fra SKAT gør at vi skal have nyt kasseapparat til Sommercafeen. Johnni og Ole står for indkøb, installation og oplæring af andre, der skal bruge apparatet.

Pkt. 4: Status vedr. 20-års fødselsdagsfest i 2024: vi holder best.møde den 8.2 og vi er enige om at det skal være en dansefest.

Pkt. 5: Status på rengøring og rengøringsguide, herunder udlån af service og betingelser herfor: Vi har forsøgt at skaffe unge til rengøringsopgaven, - uden held. Vi forsøger at "annoncere" i HOB nyt. Der er behov for ca 6 timers rengøring mdl., gerne lagt forud for udlejningsarrangementer, så vi ikke risikerer at der flyttes arrangementer pga. ringe rengøringsstandard. Betaling til rengøring betyder en ny post på budgettet, så på generalforsamlingen vil bestyrelsen indstille til en mindre kontingentforhøjelse.

Udlån af service til medlemmer: det er muligt at låne service ved at kontakte et bestyrelsesmedlem, der også skal sikre sig at det leveres tilbage som aftalt. Johnni vil gerne have i referat at han er uenig, da han ikke tror på at modellen kan håndhæves.

Udlån gælder ikke møbler, støvsuger eller andet løsøre.

Rita laver en rengøringsvejledning til værter i lørdagscafeen. Johnni undersøger priser på ny støvsuger.

Pkt. 6: Plan for mobilisering af yngre personer til bestyrelsesarbejdet: Der var drøftelse af om alder betyder noget for bestyrelsesarbejdet i HOB. Drøftelsen gik på om gejst og interesse var nok eller om også diversitet i alder var godt for HOBs fremtid. Vi enedes om at vi i HOB nyt opfordrer til at folk stiller op til bestyrelsen –uanset alder.

Pkt. 7: Plan for generalforsamling og midtvejsmøde den 9. marts: Midtvejsmødet aflyses og vi prøver i stedet at få mødet erstattet af et møde med Høst Møn, som har doneret os 8.000,- kr og hvor vi skal diskutere fremtidigt samarbejde.

Planlægning af generalforsamlingen er eneste punkt til bestyrelsesmødet den 20. februar kl. 19.30.

Generalforsamlingen flyttes til den 23.3, så vi undgår at holde generalforsamling på samme tidspunkt som Hjelm Huset.

Pkt. 8: Signaturlampen: der er økonomi til at reparere lampen, - takket være donationen fra Høst Møn.

Pkt. 9: Lave mødeplan for 2024, så HUSK kalendere: der er møder 8.2 kl. 10.30 hos Sine og den 20.2 19.30 i HOB huset. Der laves mødeplan for året efter generalforsamlingen.

Pkt.10: Drøfte evt. retningslinjer for om og hvilke arrangementer, der kan fritages for husleje:

Arrangementer, der alene er for medlemmer af HOB er uden betaling af husleje. Alle andre arrangementer skal betale husleje efter gældende regler.

Pkt. 11: Evt.:

HØST MØN har foræret os 8.000 fordi deres festival gav overskud og pengene vil gå til reparation af signaturlampen. De vil meget gerne etablere et fremtidigt samarbejde med HOB og har foreslået at vi mødes til drøftelse heraf. Vi arbejder på at finde datoer til at mødes.

Vi vil tage kontakt til Hjelm Huset for at drøfte et samarbejde omkring arrangementer. Annesofie er kontaktperson.

Vi opfordrer udstillingsgruppen til at sikre at der bliver gjort ordentligt rent efter receptioner og at væggene repareres og evt. males efter hver udstilling. Johnni tager kontakt.

,